

CITIC Limited 中國中信股份有限公司

(Incorporated in Hong Kong with limited liability) (於香港註冊成立的有限公司) (Stock Code 股份代號: 00267)

NOTIFICATION LETTER 通知信函

17 September 2019

Dear Shareholders,

CITIC Limited (the "Company")

- Notice of Publication of Half-Year Report 2019 (the "Current Corporate Communication")

English and Chinese versions of the Current Corporate Communication are available on, and may be accessed under the Investor Relations section of the Company's website at www.citic.com and are also available on the website of HKEXnews at www.hkexnews.hk. If you have elected to receive Corporate Communications# in printed form, the printed version of your selected language(s) is/are enclosed.

If you would like to receive the Current Corporate Communication in printed form and/or to change your language choice and means of receipt of future Corporate Communications, please complete the Change Request Form on the reverse side of this letter and sign and return to the Company's share registrar in Hong Kong (the "Share Registrar"), Tricor Tengis Limited, at Level 54, Hopewell Centre, 183 Queen's Road East, Hong Kong. If you post your reply in Hong Kong, you may use the mailing label in the Change Request Form and need not affix a stamp on the envelope when returning your Change Request Form. Otherwise, please affix an appropriate stamp. You may also send an email with a scanned copy of the completed Change Request Form to citic-ecom@hk.tricorglobal.com. The Change Request Form may also be downloaded under "Announcements & Circulars" in the Investor Relations section of the Company's website at www.hkexnews.hk.

If you have elected (or are deemed to have elected) to receive the Current Corporate Communication in electronic form on the Company's website and for any reason have difficulty in obtaining access to the Corporate Communications on the Company's website and HKEXnews website, the Company will promptly upon written request send the Current Corporate Communication to you in printed form free of charge.

You may at any time by reasonable notice (of at least 7 days) in writing to the Company or the Share Registrar at Level 54, Hopewell Centre, 183 Queen's Road East, Hong Kong or by email to citic-ecom@hk.tricorglobal.com to change your choice of language and means of receiving Corporate Communications.

Should you have any questions in relation to this letter, please call the telephone hotline of the Share Registrar at (852) 2980 1333 during business hours (9:00 a.m. to 5:00 p.m., Monday to Friday, excluding Hong Kong public holidays).

Yours faithfully,
For and on behalf of
CITIC Limited
Ricky Choy Wing Kay
Joint Company Secretaries
Wang Kang

Corporate Communications mean any document(s) issued or to be issued by the Company for the information or action of holders of any of its securities, which include but are not limited to (a) the directors' report, its annual accounts together with a copy of the auditor's report and, where applicable, its summary financial report; (b) the half-year report and, where applicable, summary half-year report; (c) a notice of meeting; (d) a listing document; (e) a circular; and (f) a proxy form.

各位股東:

中國中信股份有限公司(「本公司」)

- 2019年半年度報告(「本次公司通訊」)之發佈通知

本次公司通訊之中、英文版本已上載於本公司網站(www.citic.com)投資者關係一欄中及披露易網站(www.hkexnews.hk), 歡迎查閱。倘若 閣下已選擇收取公司通訊#之印刷本,隨本函附奉 閣下所選取之語言版本之印刷本。

倘若 閣下欲收取本次公司通訊之印刷本及/或更改收取日後公司通訊的語言版本及方式,請 閣下填妥在本函背面的更改選擇表格,並在更改選擇表格上簽名,然後把表格交回本公司之香港股份過戶處卓佳登捷時有限公司(「股份過戶處」),地址為香港皇后大道東183號合和中心54樓。倘若 閣下在香港投寄,可使用更改選擇表格內的郵寄標籤寄回,而毋須在信封上貼上郵票;否則,請貼上適當的郵票。 閣下亦可把已填妥之更改選擇表格的掃描副本電郵至citic-ecom@hk.tricorglobal.com。更改選擇表格亦可於本公司網站(www.citic.com)投資者關係項下的「公告及通函」欄目或披露易網站(www.hkexnews.hk)內下載。

倘若 閣下已選擇(或被視為已選擇)收取於本公司網站登載的本次公司通訊電子版本,惟因任何理由以致於接收登載於本公司網站及披露易網站的公司通訊上出現困難,本公司均會因應 閣下之書面要求,隨即寄上本次公司通訊的印刷本,費用全免。

閣下可以隨時向本公司或股份過戶處(地址為香港皇后大道東183號合和中心54樓)發出合理時間(不少於7天)的書面或電郵通知(電郵地址為citic-ecom@hk.tricorglobal.com),要求更改收取公司通訊的語言版本和收取方式。

倘若 閣下有任何與本函內容有關的疑問,請於辦公時間內(星期一至星期五(香港公眾假期除外)上午9時正至下午5時正)致電股份過戶處電話熱線 (852) 2980 1333查詢。

代表 中國中信股份有限公司 *聯席公司秘書* 蔡永基 王康 謹啓

2019年9月17日

" 公司通訊指本公司向其證券持有人發出或將予發出以供參照或採取行動的任何文件,包括但不限於:(a)董事會報告、其年度賬目連同核數師報告及(如適用)其財務摘要報告;(b)半年度報告及(如適用)半年度摘要報告;(c)會議通告;(d)上市文件;(e)通函;及(f)代表委任表格。

Change Request I	Form	更	改	選	擇	表	格
------------------	------	---	---	---	---	---	---

To: CITIC Limited (the "Company")

(Stock Code: 00267)

c/o Tricor Tengis Limited Level 54, Hopewell Centre, 183 Queen's Road East,

Hong Kong

致: 中國中信股份有限公司(「本公司」) (股份代號:00267)

經卓佳登捷時有限公司 香港皇后大道東183號 合和中心54樓

	ons or have ele te. 反本次公司通言 置子版本。 would like to re ′吾等現欲以下	ected (讯(定彰 cceive t 列方式	or am/ 養見本 the Cur 式收取	tare de 表格背 rrent C 本次公	emed 面)之 Corpora 司通	to hav 英文亞 ate Co 訊 之日	ye ele 或中之 mmu 『刷本	ected) 文印刷 nicatio	to rece 本或中 on in p	ive the 中、英文 rinted f	Curro 文印刷 orm i	ent(本頭 n the	Corp 戊已 e ma	要擇 nner	e Con (或被 indic	nmur :視為	nicat 5已建	ion in 選擇)	ı ele	ectro	onic f	form	on t	the
僅收取 in printo 僅收取 in printo	ed form in Engli 英文印刷本;或 ed form in Chino 中文印刷本;或 ed form in both 取中、英文印刷	ese only English	y; OR	hinese																				
乙部 本人/	vould like to cha ´吾等現欲更改	以下列	列方式!	收取本	公司的	的日後	公司	通訊#	:							npan	y in t	he ma	anne	er in	dicate	ed be	elow:	
made a	ONLY ONE of tronic form on the tronic form on the tronic form on the tronic form on the tronic form of	the Cor Comp	mpany any's	's web websit	site an e; OR	d by re	eceivi	ng not	ificatio	n by er	nail to	the	addı	ress t	oelow				•		omm	unic	ation	ı is
Email Address	T T T T T T T T T T T T T T T T T T T	, 4% H J H		1	11.40			에라 SH 27	1	1 / 11 / 11						241.14	17 145-			7		П		
電郵地址	(The Company will is provided by a si																							
僅收取 in printe 同時收入	ed form in Chine 中文印刷本;或ed form in both 取中、英文印刷 e number	t English		hinese							gnatu	ıre(s	s)											
聯絡電話號碼 Notes Wtit:										簽	名													
website. iii 阁下清楚 I fyour shares 如屬聯名股東 3. Any form will 如在本来榜并 4. For the avoida 為免在废,本 Corporate C (a) the directe (c) a notice of 公司通訊指令 海要報告;(c PERSONAL "PERSONAL "PERSONA	te all your details clear 建填妥所有資料。倘若 are held in joint names. , 則本更效選擇表格 more than one box ma 那或之部作出超過一 nee of doubt, we do no 公司概不接受在本更 <i>omnunications mea</i> <i>ometing</i> ; (d) a listing 公司向其微转持有人 // 會議國音;(d)上市交 // 方面,以下OKMATION COI 1" in this statement has f 個人資料 具有(個) Data provided in this f may not be able to proc 使所使使用,这样的人资料的 Data will be disclosed enforcement agency's ; 域用途第 關下的個 開途 "jeht to request access" 紅題條例分別查閱及 Privacy Compliane Tricor Teng'is Lint Level 54, Hopewel	關下從: "all joint la 須由所有可 和由所有可 由不可 由不可 如 如 也 或 要 提表。 也 他 他 他 他 他 他 他 他 他 他 他 他 他	網上下載。 nolders she 聯名持有 Part A or Dear A or Dear A or Part A or Dear A or	本表格,	請於 Changh fish Changh fish Changh fish Changh fish and hox to the development of the development of the development of the development fish fish fish fish fish fish fish fish	改選擇表 ge Request 。 marked ▼ 署、或在 ritten on t 示。 issued li ditor's rep 的任何文 資料聲明 the Perso 条例」)賦行 cessing y with your h 訊印刷本 Registrar: riod as ma 卢 应	格左上: (Form i 上, with r 上, with r 上, with r 上, with r L, wit	方用英文: n order fo no signatu 面填寫不 nge Requu Company, l, where a left但不限。 a (Privacy gest for ob) I Data ther comp cessary fo company a accordan a accordan	正楷清楚: rit to be v re or other 正確,則 set Form. , for the pplicable, 於:(a)董) Ordinana, lataining pril annies or b r our verif 體, 或按; ace with the	注明 閣下alid. wise incorrelated informaticits summarape 報告、 e, Cap 486當中包括 ated copy complete for the cation and	的姓名》 ectly con 作廢。 nor ac 作廢。 ("PDPO 關下的e ("PDPO 關下的e ("PDPO 國際 ("PDPO ("PDPO ") (及地址 npletec ction i ial rep by yet a yet want C the state urpose ac 香卓佳圣 PDPO.	of hold of ho	ders o _j b) the h b) the h ludes yy the L ludes yy the L ludes yy the L ludes y the	f any of alf-year al	f its se report 適用)其 e, mailii dion(s). 人資料 required 作出被 access	ecuritic and, w typ務 mg addr yYour st , 本公 d to do d to do	es, which here app 好要報告 ess and ipply of 可可能: so by la	ch inaplicab. ; (b)= contac multiple state of the contace m	clude le, sur 半年度 ct telep nal Da 這理 exam 適當期	but ar, nmary h 實報告及 phone nu uta is on 關下的: ple, in r	e not talf-yee ((如適 talf-yee a volu 指示。 espons	limited car repo ff用) 半年 se to a c	ed to ont; 年度 passis.
~			-			-	-											和宏		·				
									_				IVIA	ILII	AU L	AB	LL 3	中可	示 #	X.				_

Please cut the mailing label and stick it on the envelope in order to return this Change Request Form to us. No postage stamp necessary if posted in Hong Kong. 閣下寄回此更改選擇表格時,請將郵寄標籤剪貼於信封上。 如在本港投寄毋須貼上郵票。

Tricor Tengis Limited 卓佳登捷時有限公司 Freepost No. 37 簡便回郵號碼: 37 Hong Kong 香港